



CANADA

COMMUNIQUÉ

No. 1  
n

FOR IMMEDIATE RELEASE  
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

JANUARY 4, 1973  
LE 4 JANVIER 1973

---

MEMORIAL SERVICE FOR THE FORMER  
PRESIDENT OF THE UNITED STATES OF AMERICA/

---

SERVICE COMMÉMORATIF EN LA MÉMOIRE  
DE FEU L'EX-PRÉSIDENT DES ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE

---

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Hon. Mitchell Sharp, has announced that Senator the Honourable Paul Martin, Leader of the Government in the Senate, has been designated as Canada's official representative at the Memorial Service for the late President of the United States, Harry S. Truman, which will be held in the Washington Cathedral at 11:00 A.M. January 5, 1973.

Following his attendance at the service in Washington, Senator Martin will travel to Boston where he will participate with the Canadian Consul General, François-Xavier Houde, in a memorial service for the late Prime Minister of Canada, the Right Honourable Lester Bowles Pearson.

★

★

★

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp, a annoncé que le Sénateur, l'honorable Paul Martin, Leader du Gouvernement au Sénat a été désigné en vue de représenter officiellement le Canada à l'occasion du service commémoratif que sera célébré à la cathédrale de Washington en l'honneur de l'ex-Président des Etats-Unis, feu Harry S. Truman, le 5 janvier 1973 à 11:00 A.M.

Après avoir assisté à la cérémonie, le Sénateur Martin se rendra à Boston où, en compagnie du Consul Général du Canada à Boston, M. François-Xavier Houde, il participera à un service qui sera tenu en vue de rendre hommage à la mémoire de feu le très honorable Lester Bowles Pearson, ex-Premier Ministre du Canada.